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Mes vienareikšmiškai

prieštarausime tokiai 
veiklai mūsų savivaldybės 

teritorijoje!

2017 m. balandžio 14 d. Visagino savivaldybės administracija gavo informaciją
iš Aplinkos apsaugos agentūros apie UAB „Debris“ planuojamą ūkinę veiklą atliekų
tvarkymo srityje Visagino savivaldybėje (2017-04-13 atrankos išvada Nr. (28.5)–
A4–4051 dėl UAB „Debris“ planuojamos ūkinės veiklos pavojingų ir nepavojingų
atliekų tvarkymo Visagino aikštelėje poveikio aplinkai vertinimo). 

Atrankos išvadoje buvo nurodyta, kad poveikio aplinkai vertinimas neprivalo-
mas. Savivaldybės administracija kreipėsi į Aplinkos apsaugos agentūrą dėl atran-
kos išvados persvarstymo, nes nustatė, kad atliekų tvarkymo sprendiniai, numatyti
atrankos išvadoje, nėra pakankami saugiai ir stabiliai ūkinei veiklai atliekų tvarkymo
aikštelėje užtikrinti. 

„Noriu užtikrinti mūsų gyventojus, kad mes vienareikšmiškai prieštarau-
sime tokiai veiklai mūsų savivaldybės teritorijoje. Mes jau apskundėme šį Ap-
linkos apsaugos agentūros sprendimą. Be poveikio aplinkai vertinimo net
negali būti tolesnio šio klausimo aptarimo. Todėl padarysime viską, kas nuo
mūsų priklauso, kad apgintume viešąjį interesą,“ – sakė administracijos direk-
torius Sergejus Mickevičius.
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Administracijos direktorius Sergejus Mickevičius infor-
muoja apie vykdomą veiklą.

Директор администрации Сергей Мицкевич информи-
рует о выполняемой работе.
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nuoširdžiai sveikinu Jus profesinės šventės proga ir lenkiu galvą prieš Jūsų
kasdienį triūsą rūpinantis žmogaus gyvybės, namų, miesto, gamtos saugumu. Jūsų
darbas yra ypatingas, o svarbiausia Jūsų misija – padėti žmonėms. Jūs visada, ne -
svarbu diena ar naktis, atsiliepiate į gyventojų pagalbos šauksmą, gelbėjate žmonių
gyvybes, vaduojate jų turtą iš liepsnų, atskubate į pagalbą įvykus nelaimingam atsi-
tikimui, padedate ekstremalių ir stichinių nelaimių metu. 

Dėkoju už drąsą, pasiaukojimą, ryžtą ir prisiimamą didžiulę atsakomybę, dirbant
šį sunkų ir pavojingą darbą. 

Linkiu, kad šventasis Florijonas sergėtų Jus ne tik sunkios tarnybos metu, bet ir
asmeniniame gyvenime. 

Stiprybės ir ištvermės Jums!
Savivaldybės merė  Dalia ŠTRAUPAITĖ

Mero naujienos ................................................Новости от мэра

� Balandžio 1–2 d. Ukmergėje vy -
ko Lietuvos sportinių šokių reitingo
varžybos „Ukmergė 2017“ ir Lietu-
vos „Hobby“ klasės ir „Solo latino“
šokių čempionatas-pirmenybės. Vi -
sa ginui atstovavo Visagino sporto
centro kolektyvas „Azalija“ (trenerė Va-
lentina Daniliavichiene). Lietuvos pir-
menybėse Julija Tishanovskaja finale

užėmė 3 vietą, apdovanota bronzos
medaliu ir Lietuvos sportinių šokių fede-
racijos diplomu. Ūla Dervinytė užėmė 4
vietą, apdovanota Lietuvos sportinių
šokių federacijos diplomu. Jekaterina
Zaplatkina pirmą kartą dalyvavo tokio
lygio varžybose ir pirmenybių pusfina-
lyje iškovojo 10 vietą.
� 2017 m. balandžio 5–9 d. Vil-

niuje vyko III tarptautinis vaikų, jau-
nimo ir suaugusiųjų meninės
raiškos konkursas-festivalis „Muzi-
kos talentų lyga 2017“. Visaginui at-
stovavo Č. Sasnausko menų mokyklos

2017 m. balandžio 22 d. Lietuvoje įvyko jubiliejinė visuotinė aplinkos tvar-
kymo akcija „Darom 2017“. „Darom“ – vienas didžiausių švarinimosi renginių
Lietuvoje, kuris stiprina pilietinę savimonę, kad akcijos metu išvalytos vietos
vėl nebūtų prišiukšlintos, bei atkreipia dėmesį į aplinkos apsaugos proble-
mas, skatina savanorystės, socialinės atsakomybės ir pilietiškumo jausmą.

Tęsinys 2 psl.

Sveikinimų lietus jaunimui, garsinančiam Visaginą 
Nenustojame džiaugtis ir didžiuotis mūsų talentingų dailininkų, sporti-

ninkų, dainininkų, šokėjų ir jų trenerių bei pedagogų pergalėmis. Visus nuo-
širdžiai sveikiname ir linkime tolesnės sėkmės siekiant sporto, meno ir
kūrybos aukštumų, dar daugiau pasiekimų ir pergalių! Dėkojame už mūsų
mylimo Visagino garsinimą visame pasaulyje.

mokiniai, perėję respublikinę atranką:
Patricija Gyulbudaghyants, Anastasija
Lečickaja, Mėlika Rakauskaitė, Vera-
nika Austin, Daniilas Petrinko, Sofija
Ziuziova, Evelina Gaidytė (mokytoja Vi -
ta Pimpienė), Gintaras Šeršniovas, Eri -

ka Prišmantaitė, Ieva Igumnova bei
pa pildomo dainavimo mokinė Ieva Mar-
cinkevičiūtė (mokytoja Loreta Gaive-
nytė). Mėlika Rakauskaitė pelnė net du
I vietos laureato diplomus už pasaulinio
hito bei džiazo nominacijas, Evelina
Gaidytė – II vietos laureato diplomą,
Veranika Austin bei Sofija Ziuziova – III
vietos laureato diplomus, o kiti visagi-
niečiai tapo diplomantais.
� Balandžio 7 d. Visagino kūrybos

namų meno mokyklos klasikinio šokio
klasės moksleivės (mokytoja Tatjana
Ježova) dalyvavo XVII jaunųjų atlikėjų
edukaciniame festivalyje „Aukštaiti-
jos viltys 2017“. Į jau tradiciniu tapusį

festivalį susi ren  ka
talentingiausi meno
mo  kyklų mokslei-
viai iš Utenos, Ig-
nalinos, Zarasų,
Anykš čių, Švenčio-
nių ir Visagino. Visi
ko  lektyvai buvo ap-
dovanoti Sei mo
nario, fes tivalio glo-
bėjo Gintauto Kin-
durio ir Ignalinos savivaldybės mero
Henriko Šiaudinio padėkos raštais ir at-
minimo dovanomis.
� 2017 m. balandžio 7–8 d. Gar-

liavoje vyko atviras aerobinės gim-
nastikos čempionatas, kuriame
dalyvavo sportininkės iš Estijos, Švedi-
jos ir gausiausia Lietuvos komanda. Vi-
sagino sporto centro akrobatė Olga
Va siljeva (trenerė Natalja Korobova) fi-
nale emocionaliai, gyvybingai atliko sa -
vo pratimą ir iškovojo bronzos medalį.
Merginų vienete (10–11 metų amž.
grupė) Maja Mazniova (trenerė Natalja
Korobova) finalo varžybose užėmė gar-
bingą 4 vietą.

Tęsinys 2 psl.

Jubiliejinė akcija „Darom 2017“ Visagine

Перед началом работы съезда его
участники были приглашены на

международную строительную вы-
ставку «Resta». RESTA - крупнейшая
выставка стран Балтии на строи-
тельную тематику, на которой на этот
раз были представлены новейшие,
передовые решения в сфере строи-
тельства, ремонта и реновации. В
выставке приняли участие 540 пред-
приятий Литвы и 17 иностранных го-
сударств.

После того, как представители са-
моуправлений осмотрели выставочные
экспозиции и обменялись мнениями,
съезд приступил к работе над вопро-
сами повестки. С отчетным докладом
на съезде выступил президент АСЛ,
мэр Друскининкай Ричардас Малинаус-
кас, который говорил о необходимости
большей самостоятельности для мест-
ных органов власти, с тем, чтобы иметь
больше возможностей для принятия
мер по экономическому росту регио-
нов, развитию предпринимательства,

На съезде АСЛ: больше самостоятельности самоуправлениям
В среду, 26 апреля, в столичном центре выставок и конгрессов

LITEXPO состоялся XXIII съезд членов Ассоциации самоуправлений
Литвы, на котором было подчеркнуто, что самоуправления стремятся
укрепить свою самостоятельность и получить больше инструментов
для привлечения инвестиций. АСЛ объединяет все 60 самоуправле-
ний Литвы и представляет их интересы на уровне государственной
власти и правящих институций. В состоявшемся съезде приняли уча-
стие 142 делегата, представивших 59 самоуправлений страны. Виса-
гинское самоуправление на этом съезде представили мэр Даля
Штраупайте и члены Совета Зинаида Тресницкая и Евгений Шуклин.

по привлечению инвестиций и созда-
нию новых рабочих мест. Самоуправ-
ления неоднократно доказали, что они
способны справиться с задачами, воз-
ложенными на них. Например, само-
управления взяли на себя выплату
пособий по социальному обеспечению,
система стала гораздо эффективнее.

Особое внимание в докладе бы -
ло уделено вопросу пользования
госу дарственной землей. Президент
АСЛ подчеркнул, что местной власти
необходимы более широкие полно -
мо чия для быстрого принятия самос -
то ятельных решений, которые
 не   обходимы для частных инвесто-
ров. И такие решения самоуправле-
ния могли бы принимать, получив
право распоряжаться государствен-
ными землями.

Съезд представителей самоуп -
равлений принял резолюцию об улу -
чшении инвестиционной среды в
са моуправлениях с целью совершен-
ствования управления государствен-

ной землей. В резолюции говорится,
что сегодня самоуправления не
имеют достаточно возможностей и
средств для развития экономики ре-
гионов, для привлечения инвести-
ций. И один из основных путей
решения этих проблем - дать само-
управлениям право распоряжаться
государственной землей.

На съезде были рассмотрены и
другие важные для самоуправлений
темы, а заключительным моментом
работы этого форума было пред-
ставление делегатам съезда проекта
«Миссия Литва 100». Проект посвя-
щен 100-летию восстановления не-
зависимости Литвы. Инициатор и
руководитель проекта - известный
путешественник Гинтаутас Бабрави-
чюс. Идея проекта - в течение трех
лет осуществить походы, посетить
сто государств, рассказывая о Литве,
ее истории, народах, культуре, пред-
ставляя другим народам главную
мысль: Литва - страна мира.

Мы категорически против бесконтрольной 
деятельности на территории 

нашего самоуправления
Висагинцы, наверняка, уже наслышаны о планах создания на терри-

тории нашего самоуправления площадки, на которую свозилось бы ог-
ромное количество различных отходов. Сегодня - информация об этом
из первых уст. О том, как складывается ситуация, говорит директор ад-
министрации Висагинского самоуправления Сергей Мицкевич.

«В последнее время в самоуправление стала поступать неофициальная
информация о том, что одна из организаций планирует на территории нашего
самоуправления начать деятельность по упорядочению отходов - опасных и
неопасных. Конечно, нас это обеспокоило. Еще в марте администрацией са-
моуправления был направлен запрос в Агентство по охране окружающей
среды о том, какие виды деятельности планируются на территории Висагин-
ского самоуправления, какие выданы разрешения, лицензии на ту или иную
деятельность. По прошествии длительного времени, и только после неодно-
кратных звонков в агентство наших специалистов, пришел ответ, что агент-
ством выдано разрешение предприятию «Pramonės energija». Планируемая
деятельность этого предприятия - производство тепла, которое никак не свя-
зано с отходами. Никаких разрешений на деятельность, связанную с отхо-
дами, агентство не выдавало и, подчеркивалось, выдавать не планирует.

А позже, 14 апреля, самоуправлением было получено новое сообщение из
агентства о том, что вильнюсское предприятие ЗАО «Debris» планирует начать
хозяйственную деятельность на территории нашего самоуправления, на пло-
щадке ЗАО «Vilstata», вблизи ИАЭС. В этом письме указывалось, что ЗАО «Debris»
планирует на этой площадке перерабатывать в год 57400 тонн опасных отходов
и 199600 тонн - неопасных. В день планируется перерабатывать порядка 1000
тонн отходов. Кроме того, в письме указывалось, что выводы о влиянии этой дея-
тельности на окружающую среду не обязательны. Такова предыстория. Удивляет
вывод агентства о том, что исследования о влиянии этой деятельности на окру-
жающую среду не требуются. Ведь совершенно не понятно, как скажется огром-
ное количество отходов на окружающей среде, на людях.

На сегодня администрацией Висагинского самоуправления в Агент-
ство по охране окружающей среды направлено протестное письмо с тре-
бованием провести процедуру оценки влияния на окружающую среду
планиру емой хозяйственной деятельности ЗАО «Debris». Поскольку ад -
министрацией самоуправления установлено, что решения об упорядоче-
нии отходов, которые представлены в выводах, не обеспечивают
безопасную и стабильную хозяйственную деятельность на площадке по
переработке отходов. Без проведения этого исследования не может быть
никакого дальнейшего обсуждения этой темы!

Хочу заверить жителей самоуправления, что мы предпринимаем все
необходимые правовые меры, чтобы защитить общественные инте-
ресы» , - заключил директор.

4gegužės

Gerbiami Visagino
priešgaisrinės
gelbėjimo valdybos
pareigūnai,


